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Ahoj, chtěl bych se optat na váš názor.Mám možnost koupit suzuki kingquad - barva CAMO v sériovém
provedení jen se zadním kufrem.Najeto 750 km a rok výroky 2007.Kolku jsem viděl a jak řekl majitel,že
nebyla nikdy v bahně tak její stav tomu opravdu odpovídá.Nikde nic odřeného,pokud se podíváte ze
spoda na plasty tak žádné nečistoty.Důvod tak málo najetých kilometrů,že je pracovně vždy půl roku v
zahraničí.Cena 140 000kč.Co tomu řikáte???
Qwerty-HE 19.01.2011 14:03:44

Ja si myslim že sa nemáš čoho báť :-DD
LeonKrkon 19.01.2011 14:26:49

prověřil bych si legálnost homologace
Kartkarel 19.01.2011 14:57:37

LeonKrkon> jo jo, nějaký KQ poslal jeden dovozce z Prahy do světa s papírama od
vietnamce ;-) kolik jich bylo - 409???
tom099 19.01.2011 15:02:28

Kartkarel> To myslíš jako vážně???Večer snad budu mít názvy firem,které jsou v
pohodě a nemělo by hrozit nebezpečí sebrání TP.
LeonKrkon 19.01.2011 15:24:25

Pokud má ten stroj homologaci Dressel, tak je možné do firmy zavolat/napsat VIN a oni
ověří, jestli k tomuto konkrétnímu stroji vystavovali COC. Mám takový pocit, že
pí.Dressel umí česky
Kartkarel 19.01.2011 15:32:34

LeonKrkon> no u Dresel Motorcycletrading je potřeba se ptát na Zuzanu - teda pokud
nevadí, že mluví slovensky. ;-) Ale nemusí to být Dresel, záleží co je napsáno v TP...
tom099 19.01.2011 15:33:29

LeonKrkon> Díky za radu.Jen mě zaráží to,že pokud už to jednou přihlásíš tak by to
mělo být OK,ne???Ten majitel má normálně velký TP se vším.Kupovaná tady v
čechách.
desar 19.01.2011 15:49:49

tom099> To asi není až tak jistý. Aby se ti nestalo, že půjdeš po koupi na STK na
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evidenčku a oni ti neřekli, pane máte smůlu, bylo to přihlášeno na falešné COC a TP
Vám odebíráme.
desar 19.01.2011 15:53:39

Osobně si myslím, že koupit jetýho KQ v super stavu bude docala oříšek. Stroj za 200k
a také takovouto kubaturu už nekupujou lidi co "neví jestli je to chytne" a nebo
"důchodci", "lékaři" :lol: atd. co s tím jezdili jen po silnici a nikdy to netopili a nebahnili.
Ale je to jen můj názor.
tom099 19.01.2011 16:12:07

desar> a dalo by se to někde ověřit???Jinak jsem s nim mluvil a v technickým průkaze
je normálně LTA700 a výrobce SUZUKI LTA 700.Jinak jak jsem říkal......stav je opravdu
luxusní.Pár čtyřkolek jsem měl a dost viděl,ale toto je opravdu stav nové čtyřkolky.
Aligator.avs 19.01.2011 16:16:22

Zjisti si původ mašiny a jinak bych se toho určitě nebál je to stav nového stroje podle
toho co píšeš
tom099 19.01.2011 16:31:27

Aligator-max> Jako kde byla kupovaná???
marek.sm 19.01.2011 17:00:09

Kde to koupil, že má v TP suzuki? Já myslel, že se to vždycky přihlašovalo pod jiným
názvem od úpravce. Jinak určitě jsou lidi co koupí kolku a pak skoro nejezdí, takže
tomu klidně věřím, že je jak nová.
tonybeny 19.01.2011 19:22:29

marek.sm>Kde to koupil, že má v TP suzuki? Já myslel, že se to vždycky přihlašovalo
pod jiným názvem od úpravce. Jinak určitě jsou lidi co koupí kolku a pak skoro nejezdí,
takže tomu klidně věřím, že je jak nová.

  Já mám taky Suzuki, kupoval jsem v Abeco
tom099 19.01.2011 22:22:05

Když teda nebudeme řešit ten TP tak jak to vidíte.Cena - kilometry - stav.  Díkec
tom099 19.01.2011 22:23:33

marek.sm> Kupováno nejlevnejsimotorky.cz
Kartkarel 19.01.2011 22:26:47

tom099> No já bych to viděl jako velmi nízkou cenu, která časem bude daleko vyšší.
Protože nikdy v historii Suzuka nevyrobila homologovaný KQ a ty máš stroj, který se
zázračně dostal na české papíry jako homologovaný, bude to časem určitě sběratelsky
ceněný stroj, kde cena jenom poroste ;-) ;-) ;-)
Cali 19.01.2011 22:30:31

Kartkarel> Ty joooo tak to mám 2kusy v TP SUZUKI +o( a jak na žluté tak na bílé spz
(s)
Kartkarel 19.01.2011 22:38:21

Cali> dyť si KQ už prodal, nebo néé??? No vidíš, další sběratel - leda...leda, že byto
byla žlutá SPZ, tam zůstane výrobce....
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Cali 19.01.2011 22:50:23

Kartkarel> prodal a koupil :lol:
FIGURA 19.01.2011 22:52:19

No mám takovej pocit, že to dřív šlo přihlásit trošku jinak +o(   Ta moje Honda a všech
15 u HORSKÝ o to asi taky přijdou (s)
Cali 19.01.2011 23:09:51

Přijdeš o to jen když je falečný COC list
marek.sm 19.01.2011 23:58:34

Já osobně bych to bral za ty peníze i s potenciální rizikem že budu jednou možná bez
TP. Nevím kolik lidí dodneska o RZ přišlo, ale přijde mi, že to nebude tak divoký jak to
presentovali v médiích .
LeonKrkon 20.01.2011 06:09:26

Je to rok 2007, letos to musí na technickou (pokud je to na bílých). Je to náhoda nebo
mně moje paranoia přerůstá přes hlavu?
desar 20.01.2011 07:39:50

LeonKrkon> Čoveče, napadne mě to samé, když vidím v inzerátech KQ s odpovídajícím
stářím.
tom099 20.01.2011 10:32:56

Kartkarel> Tak dneska jsem se dozvěděl,že ta vyhláška platí od roku 2008 takže
nemusí mít v TP nějaký jiný název,ale samozdřejmě nechci tvrdit,že je to v pořádku,ale
co jsem se dneska dozvěděl tak 99% čtyřkolek je na tom hodně podobně :-(
tom099 20.01.2011 10:35:33

Máte zkušenosti s STK???Kontroluje se homologace světel,výfuku atp.????
desar 20.01.2011 12:08:28

tom099> Byl jsem na evidenčce s kolkou 1x. Byla venku na vozíku, technik přišel a
povídá: "nastartujete mi to?". To jsem udělal, a on zase odešel. Tak proběhla
evidenčka. Ani nechtěl vidět nebo vědět kde je VIN.
Tomas-JM 20.01.2011 12:18:34

Nejak nechapu, oc tu bezi. Mela snad nekdy Suzuki homologovane kolky? Myslim, ze
ne. Jak tedy muze byt v TP napsano Suzuki? U techto typu dovozu pri prihlaseni zalezi
na tom, co je napsano v COC. Neumim si predstavit, ze by tam bylo napsano (oficialne)
Suzuki. Ale tady je asi mozny vsechno...
tom099 20.01.2011 12:29:14

Tomas-JM> Jde o to,že před rokem 2008 bylo možné dovést KQ se země kam se ofiko
dováží a s tímto technickým průkazem jsi to přihlásil tady na magistátu jako dovoz -
takhle jsem to aspoň pochopil já.
mihcal 20.01.2011 12:30:32

Tomas-JM> Řešilo se to mockrát, ale stejně asi nikdo pořádně nevíme. Já měl
Kingquada dvakrát, vždy na bílý SPZ a v TP jednou Valenti a jednou Dressel a
odpovídající VIN. Ale kámoš z naší party měl KQ na žlutejch, v TP Suzuki a VINko taky
sůzácký (je tam myslim na začátku JS....). A to je OK. P.S. Od Pešty bylo to Valenti a
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taky bylo asi nejmíň košer ;-) . Na TP jsem čekal 1/2 roku.
ledva 20.01.2011 12:53:34

Tome neni to nic neobvyklého u ročníku 2007 a části 2008. Opravdu tam je napsáno
Suzuki. Sám jsem se tomu divil a ověřoval u několika kluků v TP. Potom už tam jsou
jen homologační názvy jako je Borile , Moto Star a RF Moto. Do homologace Dresel
bych už z principu nešel, hledal bych tam něco levého ;-) Homologací bude víc, ale
tyhle tři jsou zřejmě nejčastější. Zatim jsem to teda viděl jen u kluků se žlutou značku,
ale u bílé to zřejmě v ročníku 2007 také šlo.
Tomas-JM 20.01.2011 12:59:29

Nerikam, ze to neni mozne, jen se tomu podivuji. Ona se snad nekdy do clenskych
statu EU dovazela oficialne Suzuki - homologovana jako Suzuki? Bylo to opravdu v
COC? Myslim, ze kdyz ja si udelam jakoukoliv svou homologaci, tezko si tam muzu
napsat Suzuki :). To me zarazi.
ledva 20.01.2011 13:02:01

Jo tak to ti neporadim, jen jsem napsal co jsem viděl a sám zjišťoval. :-DD Ahoj
tom099 20.01.2011 14:20:51

ledva> snad máš pravdu.Technická kontrola bude asi nejspíš za nějakou krátkou dobou
končit a pokud se rozhodnu,že do toho půjdu tak jedine po dohodě,že evidenční i
technickou kontrolu uděláme spolu až dorazím.Pokud bude souhlasit a nenastane žádný
problém tak bych měl na nějakou dobu vystaráno.Pokud néé tak budu čekat až se
naskytne zase nějaký pěkný kousek.
kyky 20.01.2011 15:47:39

Tak já koupil v před 1/2rokem na čistopisu vydaným v roce 2008.Dovozcem je
nejmenovaná firma která mi zaručila pezproblémové přihlášení. V TP je SUZUKI AP41
LT-A750.Na ev.k.mi řekli že nemám štítek a další kontrolou už nepustí,na DI mně
nechali vykvasit 2h ,že nemohou vozidlo najít v adresáři,ale pak se paní omluvila dala
RZ,doklady a popřála hodně štěstí.
tom099 20.01.2011 16:04:24

kyky> Tak tady je uvedeno v TP : SUZUKI 700/AP41 LTA-700  Takže uplně
stejné.Takže na čtyřkole nemáš žádný štítek???
kyky 20.01.2011 16:47:56

tom099> Nemám ale na stk to nevysvětlíš
tom099 20.01.2011 16:57:07

kyky> a jak si to teda udělal???
kyky 20.01.2011 18:33:58

tom099> no tím že to bylo na čistopisu,ale chybý kontrolky světel,varovky,atd...takže
stk proteksí nebo dodělat a štítek sehnat a nechat natisknout
pepebajker 21.01.2011 13:48:51

Kartkarel> nevim v cem je problem ja mam taky v tp suzuki KQ je to snad bezne ne ??
kyky 21.01.2011 14:32:32

Už se těšim až za 2-3 roky vyměnim bez doplatku třeba za novou od Dresel,když je to
taková cenná vyjímka (ta SUZUKA)
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kingcheb 21.01.2011 15:15:41

V rodině máme 3 stejný Kinquady 750, v TP máme každej něco jiného,to podstatný ale
máme stejný, spolehlivej stroj :-DD
1Pegas 21.01.2011 15:19:39

Když vynechám možný problém s STK, tak bych popřemýšlel nad těma najetýma
kilometrama. Za 4 roky jenom 750km? I když je jezdec-majitel 1/2 roku mimo
republiku, tak když 750 vydělím zbývajícími 24 měsíci, tak mi vychází cca 31km na
měsíc. I kdyby s tím jezdil jenom ráno pro rohlíky a navečer pro pivo, tak by najezdil
víc.
jarda58 21.01.2011 18:00:19

Pegas)nemusí to být vždy pravda.Vím o KQ700 pán ho má 3roky a najeto 500,prostě
stojí v garáži.Dopředu hlásim není na prodej :-(
Aligator.avs 21.01.2011 18:47:42

1Pegas> Co je na tom divného známý má KQ rok a najeto 430 km koupil ho jen kvůli
odpočtu DPH nic víc a takto to řešil už po druhé jinak po 4 letech půjde dosvěta a na
budíku bude max 2500 až 3000 km
tom099 21.01.2011 20:50:11

1Pegas> Takže po dohodě s majitel jsem se dohodl,že až přijedu tak hnedle zajedeme
na STK a evidenční kontrolu - pokud vše bude OK tak ho beru.Ohledně tech
kilometru.....jsem v tomhle moc nedůveřivý,protože vím jak to je s autama,ale musel
by jsi tu kolu vidět - nenajdeš na ní jedinej škrábanec,absolutně čistý a origo gumy s
dobrým vzorkem a žádné vůle.Dneska jsem se byl podávat na O9 a najeto 3000km a
tam je vidět,že dostávalo co proto - dost odřená a na předních kolech vůle.Jinak asi
hnedle vyměním všechny oleje ať má klid.Můžete doporučit značku????
Aligator.avs 21.01.2011 20:59:46

tom099> Já dávám motorex ATV 10-W40
tom099 21.01.2011 21:22:45

Aligator-max> Díky za radu.....už jsem tady taky něco našel.Kde to
objednáváš???Nejraději bych objednal v jednou eshopu(olej do motoru,diferáku a filtr)
Ještě jedna otázka...dostanu při koupi už jen TP nebo i COC list???
Honza73 21.01.2011 23:25:44

tom099>Ahoj, COC list si nechávají na úřadu při prvním zaregistrování (přihlášení).
Petr22 22.01.2011 00:00:49

Honza73>já COC mám jinak vůle na ložiskách docela brzo 3000km
tom099 22.01.2011 00:35:23

Petr22> Asi jsem to špatně napsal.....nebyla to vůle v ložisku,ale v čepu řízení.
Petr22 22.01.2011 13:25:44

tom099> vůle v řízení prý bývá už u nových když jsem kupoval glada tak byl taky
hodně udržovaný žádný extrém ale neznalý jsem jezdil když jednou v terénu teplota
vysoko, pravděpodobně častým mytím nateklo do větráku, ještě že jsem ho neupek.tím
chci říct že je to vždy hop nebo trop a schoda náhod. Špatně zajetý motor nebo něco
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načnout se dá i po pár km.
drtikolhol 22.01.2011 13:40:00

tom099> Měl jsem 07 KQ novýho a vůle řízení už od začádku. Při garančce to vůbec
neřešily
mihcal 22.01.2011 17:39:15

pepebajker>Kartkarel> nevim v cem je problem ja mam taky v tp suzuki KQ je to snad
bezne ne ??

 Problem je v tom, že KáKá prodával číňany a teď bombardiery a nerad slyší o něčem
jiným. ;-)
tonybeny 22.01.2011 19:25:58

error
Honza73 22.01.2011 21:14:42

Petr22> Asi záleží na úřadu, v Liberci ti ho automaticky seberou při prvním řízení při
přihlašování, je ale pravda, že co v Liberci nejde přihlásit tak například v Ústí není
problém, prostě v našem státě je pořádný bordel.
Lális 21.10.2011 13:14:44

Tak mam stejny problem, koupil jsem si KQ 700 a pri evidencni kontrole mi od pana
technika bylo receno, ze z hlediska evidencni kontroly vyhovuje, ale nebyl nalezen
stitek motoru. Kdyz jsem sel z STK na urad s tim protokolem, pojistkou, starou
znackou a velkym TP, ze jsi to pujdu na sebe prepsat tak mi pani za prepazkou rekla,
ze to na me prepsat nepujde a volala panovi na STK proc nemohl najit stitek motoru.
Nevim o cem se bavili ale jak zavesila, tak mi povida, ze se omlouva ale ze to proste na
me neprepise. A pritom ve velkem TP uz jsou psani 3 majitele z CR jsem 4 majitel a
mam s tim problem, na STK, tam zacal mavat s tim TP ze je to udelany pres nejakeho
znameho atd. tak jsem radsi vzal TP a sel pryc. Trochu jsem patral po pricine, byl jsem
v origo Suzuce a tam jsem dostal kontakt na pana z Plzne firma Boreli a ten mi to
vysvetlil. Do 14.1.2008 se u nas dalo prihlasit cokoliv a nemuselo splnovat patricna
homologacni kriteria, vse co je prihlaseno po tomto datu je "cernota" ve velkem TP
musi byt psano u vyrobce nebo vyrobce vozidla ne Suzuki motor bla bla bla ale jedna z
firem (Boreli,Dressel atd), na svetlech musi byt laserem vypalene oznaceni "e" a dalsi
veci neco o jine kabelazi prebrousi stary VIN za novy a i ten stitek motoru dodaji tato
procedura stoji u novych stroju 750 eur u starsich je to v prumeru 800-850 (je s tim
pry vice prace), toto je jedina oficialni cesta pro legalni prihlaseni u nas. Ted me tedy
ceka 20 tis investice :(   PS: budu rad kdyz se podelite o zkusenosti s resenim tohoto
problemu
brďa 26.10.2011 17:46:54

Lális> ahoj, mám stejný problém, kinga mi kamarád bral na sebe na firmu, pak firma
začla krachovat a on to odhlásil na moje jméno a já si to šel přihlásit, ale to jsem
pěkně narazil, že prý mám falšovaný COC a 4kolka že je padělek, jsem nyní ve
správním řízení a čekám jenom až budu předvolán a vezmou mi techničáky, ikdyž už
jsem někde četl že to co je již jednou přihlášené, nemůžou jen tak vzít zpět, ale pravda
je ta že u nás mi to na 100% nepřihlásí! takže mě také čeká pálení éček laserem na
světlech atd. rozesraná elektrika apod. je teda jisté že za 20tis se dá přihlásit
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cokoliv??? i třeba honda rincon??? tu bych si právě chtěl jednou koupit
kyky 26.10.2011 19:00:17

Tak to se dá zlegalizovat asi i čorka.
Ondras83 23.01.2012 20:13:24

panove, zitra se jedu podivat na jednoho Kinga, je to uvedeno do provozu 2008 (psano
v inzeratu), takze kdyz bude v technicaku napsano Suzuki, tak nebrat? je to ted po STK
(zase psano), tak by nemel bejt problem, ne?
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